

National Formosa University
College of Engineering
Contract-based Assistant Professor (or higher)
Recruiting Announcement

Number of Recruiting: 3

Qualification/ Essential Criteria

- Ph.D. in a relevant area of mechanical engineering, material engineering, intelligent system, intelligent vehicle, smart machine/ intelligent manufacturing, aerospace technology, cryogenic engineering, advanced heat transfer technology, unmanned aerial vehicles, 2D material, semiconductor material, design thinking, user interface design, human-machine interface design, design and computer graphics, cross-disciplinary engineering.
- Well-developed English skills, sufficient to lecture fully in English and teach EMI courses (EMI – English as a Medium of Instruction)
- It is preferable if the applicant has relevant working experience.

Job Description

1. Teaching courses (in areas listed above) fully in English.
2. Assisting internationalization tasks, such as recruiting international students to NFU, helping constructing international programs in NFU, assisting in establishing and operating NFU overseas research center, assisting planning and writing of university-level programs, promoting “Teaching Practice Research” and “Teacher Empowerment Program”, managing cross-disciplinary team collaboration.
3. Providing administrative task support to the Office of Research & Development and the Office of International Affairs.
4. Handling other duties as assigned.

Application Documents

1. 學士、碩士、博士學位證明書及學士、碩士、博士成績單影本(若為國外學歷請加附外交機構之認證文件)。
Photocopies of degree/ diploma certificates and the official university transcripts (Photocopies in foreign language must be authenticated by Taiwan Ministry of Foreign Affairs).
2. 博士論文。
PhD thesis
3. 經歷證明：如教師證書影本、專職業界實務經驗證明(離職或服務證明書等)。
A Photocopy of Taiwan Teacher’s License issued by the Ministry of Education (if available).
Or a photocopy of work experience certificate (photocopies must be signed by the applicant with the words “Corresponding to the Original”).
4. 履歷資料 (含自傳、通訊地址、電話、 出生年月日、學經歷專長等有助佐審資料)
Resume and autobiography
 - 4.1 Personal information
 - 4.2 Contact address,
 - 4.3 Education,
 - 4.4 Summary of skills, Highlights of Qualifications,
 - 4.5 Research or Publications.
 - 4.6 Work Experience, Job history/ Extracurricular Experience (awards, patents and technology)

5. Appendix. 參考文件如下：

(1) 徵聘約聘教學人員應備資料自檢表一份(請確實勾選，確認應備資料齊全後簽名)；

Gather your documents in order, check each item, and sign on the application checklist (appendix 1).

(2) 徵聘約聘教學人員應徵人員資料一覽表(appendix 1).；

(3) 新聘約聘教學人員教師個人基本資料表(appendix 1).；

(4) 約聘教學人員應徵基本資料表(appendix 1).；

6. 身份證影本

A photocopy of the Taiwan identification card or a photocopy of the passport data page if the applicant is a foreigner.

7. 相關專業證明文件:如個人證照影本(如係國外證照或訓練證明請檢附相關中、英文驗證文件)(選送)
Photocopies of any certificates which may benefit your application. (Optional)

8. 推薦函 (選送)。

Recommendation letter(s). (Optional)

9. Certificate of English language proficiency (Optional)

10. Contract Start Date: **August 1st 2023 or February 1st, 2024.**

11. Contact: Ms. Estella Hsu

Telephone: 05-631-5301

Email: estella@nfu.edu.tw

12. **Submission deadline: May 5 2023**

13. Note:

一、相關權利義務依本校約聘教學人員實施要點辦理。

二、有意者請於 112 年 月 日前備妥上列之文件寄達聯絡人(郵戳為憑)，合格者另行通知面試，未獲錄取者恕不退件。

Send hard copies of all the required documents by either postal service or delivery service before _____ 2023. Interviews will be announced for those who are eligible. The documents will not be returned for those who are not eligible for interviews.

三、郵寄地址：國立虎尾科技大學 63201 雲林縣虎尾鎮文化路 64 號。收件人：工程學院 許麗鴻 小姐收(封面請註明「應徵約聘教學人員」)。

Recipient information:

Ms. Estella Hsu (+886-5-631-5301)

College of Engineering, National Formosa University,

No. 64, Wenhua Road, Huwei Township, Yunlin County, 63201, Taiwan

Please write down “Application for Contracted-based Instructors” on the envelope.

四、應徵者應於資格審核前備齊相關學經歷證明文件，未備齊者本校得不通知面試。

Please make sure the required documents are filled out before submitting. Incorrectly submitted documents may be considered ineligible applications.

五、國立虎尾科技大學地址：632 雲林縣虎尾鎮文化路 64 號 工程學院。

校網址：www.nfu.edu.tw

院網址：<https://engcollege.nfu.edu.tw/>

College of Engineering, National Formosa University,

No. 64, Wenhua Road, Huwei Township, Yunlin County, 63201, Taiwan

The website of NFU：www.nfu.edu.tw

The website of the College of Engineering：<https://engcollege.nfu.edu.tw/>